
Schriftelijke vragen 
Artikel 26 Verordening op de raadscommissies 

 

 

 

Gebruik per onderwerp een afzonderlijk formulier. 

Dien de vraag via het e-mailadres griffie@tholen.nl. 

 

Nummer 

(in te vullen door griffie) 

 

22.0022 

Datum ontvangst griffie 

(in te vullen door griffie) 

 

31 augustus 2022 

Datum 30-8-2022 

Naam vragensteller PVDA/GL Roy Zeilstra 

Vraag gericht aan College 

Onderwerp (nood)Opvang van Asielzoekers 

Verzocht wordt de volgende 

vragen te beantwoorden 

1: Is het College het met ons eens dat de huidige situatie in ter 

Apel onhoudbaar is.  

 

2: Is het College het met ons eens dat de opvang van de 

Oekraïners in onze gemeente goed is gegaan en daarbij ook 

duidelijk de draagkracht om mensen in nood te helpen is getoond 

door onze gemeente en haar inwoners. 

 

3: Is het College het dan met ons eens dat we ons niet moeten 

vasthouden aan een peiling van zes jaar geleden? En dat het 

dan ook verstandig is om opnieuw te meten onder onze inwoners 

of we draagvlak is voor een noodopvang in onze gemeente. 

 

4: Is het College dan ook met ons eens dat wanneer deze peiling 

positief is we dan gaan zoeken naar een locatie in onze 

gemeente om een noodopvang te realiseren in samenwerking 

met het COA. 

 

Toelichting 

(indien nodig) 
https://www.pzc.nl/zeeuws-nieuws/meer-asielzoekers-naar-

zeeland-burgemeesters-zien-weinig-mogelijkheden-meer-we-

doen-al-wat-we-kunnen~a5e0cc71/  

 

Zie artikel bijlage. 

 

 

Antwoord van college/ 

burgemeester 

(in te vullen door team) 

 

 

Datum beantwoording 

(in te vullen door team) 

 

 

Datum ingeleverd bij griffie  

(in te vullen door griffie) 
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